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OSNOVNA ŠKOLA KNEŽEVI VINOGRADI 

31309 Kneževi Vinogradi, Glavna 44,  E-mail: ured@os-knezevi-vinogradi.skole.hr;  tel: 031/730-661 

 

REPUBLIKA HRVATSKA, ŽUPANIJA OSJEČKO-BARANJSKA 

 

KLASA: 007-04/22-02/06 

URBROJ: 2100-17-22-02 

 

Kneževi Vinogradi,  30.6. 2022.  godine. 

 

 

 

 

Z A P I S N I K 

 

  s 14. sjednice Školskog odbora 

 

 

 

 

 

Kneževi Vinogradi, lipanj 2022. 
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Z A P I S N I K 

s  14. sjednice Školskog odbora OSNOVNE ŠKOLE KNEŽEVI VINOGRADI, održane dana 29. lipnja 2022.  s 

početkom u 13:00 sati i završetkom u 14:00 sati u prostorijama OŠ Kneževi Vinogradi , Glavna 44, Kneževi 

Vinogradi. 

 

Nazočni članovi Školskog Odbora: 

1. Monika Samardžić, član iz reda radnika Škole 

2. Vedran Hozjan, član iz reda učitelja i stručnih suradnika Škole 

3. Maja Lesjak, član iz reda učitelja i stručnih suradnika Škole 

4. Monika Damjanov,  predstavnica  osnivača (OBŽ) 

5. Valentina Nađ, predstavnica Osnivača (OBŽ)  

Odsutni članovi Školskog Odbora: 

1. Ivica Plantosar, predstavnik  Osnivača (OBŽ) 

2. Mario Plavec, predstavnik Vijeća roditelja 

Ostali nazočni: 

1. Ivica Prgomet, ravnatelj  

2. Marija Berišić Vladić, tajnica 

Zapisnik je vodila Marija Berišić Vladić. 

Predsjednik Školskog odbora, Vedran Hozjan, otvorio je sjednicu te pozdravio sve prisutne, utvrdio kako 

imaju većinu te iznio dnevni red po sljedećim točkama: 

Dnevni red: 
 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne  sjednice 
2. Prijedlog odluke Školskog odbora o cijeni produženog boravka 
3. Usvajanje I. rebalansa financijskog plana za 2022. godinu 
4. Protokol o postupanju škole u slučaju nasilja 
5. Razno  

 
 

 Svi prisutni članovi prihvatili su navedeni dnevni red. 

Ad   1. 
Školski je odbor jednoglasno ( 5 glasova ZA) usvojio zapisnik s prethodne sjednice. 

 

Zaključak 
Školski odbor jednoglasno (5 glasova ZA) usvaja zapisnik s prethodne  sjednice. 
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Ad. 2 

 
 Pod točkom 2. Predsjednik prepušta riječ Ravnatelju, Ivici Prgometu,  koji izvještava Školski odbor o planu 
provedbe produženog boravka kao i prijedlogu odluke o cijeni istog. Ravnatelj napominje kako, na temelju 
iskazanih potreba roditelja, program produženog boravka u šk. god. 2022./2023. pohađalo bi 15 učenika. 
Cijena koja je predložena pokrivala bi troškove plaća i materijalnih prava radnika kao i ostale tekuće troškove 
potrebne za uredno održavanje programa (uredska i higijenska sredstva, prehrana učenika). Ravnatelj, 
također, navodi kako će se program produženog boravka sufinancirati uplatama roditelja, Osnivača Škole te 
Općine Kneževi Vinogradi. Školski odbor jednoglasno (5 glasova ZA) usvaja Prijedlog odluke o cijeni 
produženog boravka. 
 

Zaključak 
Školski odbor jednoglasno (5 glasova ZA) donosi prijedlog Odluke o cijeni produženog boravka u OŠ 

Kneževi Vinogradi za školsku godinu 2022./2023. 
 
 

Ad. 3. 
Pod točkom 3. Predsjednik  prepušta riječ Ravnatelju koji izvještava Školski odbor o  usvajanja I. rebalansa 

financijskog plana za 2022. godinu. Obzirom da je Prijedlog bio dostavljen na prethodnoj sjednici te nakon 

usvajanja Županijske skupštine, ravnatelj je iznio u kratkim crtama najbitnije stavke plana. Školski odbor 

jednoglasno (5 glasova ZA) usvaja I. rebalans financijskog plana za 2022. godinu. 

Zaključak 

Školski odbor jednoglasno (5 glasova ZA) usvaja I. rebalans financijskog plana za 2022. godinu. 
 

Ad. 4. 
Pod točkom 4. Predsjednik prepušta riječ Ravnatelju koji obavještava Odbor kako je škola obvezna donijeti 
protokol o postupanju škole u slučaju nasilja. Cilj Protokola je prvenstveno prevencija mogućih situacija 
povećanog rizika od nasilja kao i postupanje u konkretnoj situaciji nasilja, s naglaskom na zaštitu djece. 
Ravnatelj daje na uvid i usvajanje prijedlog Protokola o postupanju u slučaju nasilja. Školski odbor 
jednoglasno (5 glasova ZA) usvaja prijedlog navedenog Protokola. 

 
Zaključak 

 
Školski odbor jednoglasno (5 glasova ZA) donosi Protokol o postupanju škole u slučaju nasilja.  

 
Ad.5. 

Pod točkom 4. Predsjednik prepušta riječ Ravnatelju koji obavještava Odbor kako broj razrednih odjela ostaje 
isti. Navodi i kako će se tijekom ljeta izvoditi rekonstrukcija dvorane te da slijedi i rekonstrukcija same škole. 
Izvještava Odbor u kojoj se fazi izvođenja rekonstrukcije škola trenutno nalazi te ističe mjere koje će biti 
potrebne poduzeti u svezi zapošljavanja spremačice nakon završene konstrukcije. 
 

Zaključak 
 

Budući da nije bilo daljnjih prijedloga i komentara, Predsjednik je zaključio sjednicu. 
 

Sjednica završava u 14:00 sati. 
 

ZAPISNIČARKA:                                                                                                                       PREDSJEDNIK  ŠO:    

Marija Berišić Vladić, mag.iur.                                                                              Vedran Hozjan, prof. 


